
 

 

 

 

 

 

 

Beantwoording schriftelijke vragen artikel 47 
Reglement van Orde 
 

 

Kenmerk van de vraag : 21-24 

Datum indienen vraag : 11 oktober 2021 

Naam vraagsteller : Dhr. F.D. Hoekstra (GBA) 

Portefeuillehouder : Dhr. O.F. Brouwer 

Ambtenaar : Mevr. S. Wijbenga 

Datum akkoord college :  

Zaaknummer :  

 

 

Underwerp 

Politieorganisatie Noordoost Fryslân 

 

Op 11 oktober 2021 heeft Gemeentebelangen Achtkarspelen schriftelijke vragen gesteld over de 

Politieorganisatie Noordoost Fryslân. Hieronder vindt u de vragen en de reactie van het college:  

 

Ynlieding 

Het GBA (GemeenteBelangen Achtkarspelen) bereiken berichten vanuit de organisatie dat de 

werksfeer en ziektemeldingen binnen de organisatie van Politie Noordoost toenemen en daarmee 

ook de onvrede onder het personeel. Tevens wordt erover gesproken dat men de verschillende 

taken, behorende bij de politietaken, niet meer efficiënt kunnen worden uitgevoerd. 

 

Fragen 

1. Is het college op de hoogte van de uitstroom en ziekte onder leidinggevenden (operationeel 

specialisten) binnen Politie Noordoost? 

2. Is het college op de hoogte van de uitstroom en ziekte van operationeel personeel (agenten 

en rechercheurs) binnen Politie Noordoost? 

3. Gaat de sfeer, het ziekteverzuim en de uitstroom ten koste van projecten, veiligheid en 

inzetbaarheid van Politie Noordoost? 

4. Is het college op de hoogte van de onrust onder het personeel van Politie Noordoost? 

Zo ja, wat is hiermee gebeurd? Zo nee, wat gaat het college hier mee doen? 

 

Een mogelijk uitvloeisel hiervan is: 

- dat de (overlastgevende) jongeren die uit het centrum van Surhuisterveen zijn weggetrokken 

en zich nu bevinden op de skate-/ skeelerbaan in de wijk Vierstromenland. 

- dat de reactie van de politie is dat men blij is dat de jeugd uit het centrum weg is en dat de 

hinder in de wijk Vierstromenland minder is dan in het centrum. Hier is dus sprake van het 

waterbedeffect en dat het probleem zich verplaatst heeft en nu andere inwoners overlast 

ervaren. 

 

Reaksje kolleezje 

Vooropgesteld moet naar het oordeel van het college duidelijk zijn dat het vragenrecht van een 

raadslid gericht moet zijn op kwesties die onze gemeente rechtstreeks of indirect aangaan. 

Anders geformuleerd: raakt het de gemeente niet, dan ziet het college geen reden en zelfs geen 

ruimte om daar een antwoord op te geven. We laten aspecten die puur voor de politie zijn, bij die 

organisatie, nog los van de privacyaspecten. 

 

Hieronder vindt u de reactie van het college op de vragen. 

 



Side : 2 

 
 
 
 
Vragen 1 en 2. 

In het maandelijkse overleg met de teamchef van de politie van Basisteam (BT) Noordoost 

bespreekt burgemeester Brouwer, naast de actuele kwestie, ook de inzet en paraatheid van dit 

team. En daarmee dus ook wat wij in onze gemeente van de politie mogen verwachten bij 

mogelijke incidenten of bijvoorbeeld bij geplande evenementen zoals de profronde. 

Binnen een groot team als BT Noordoost is regelmatig sprake van wisseling van functies en dat 

moet ook. Medewerkers zien andere functies voorbijkomen en pakken die uitdaging. En in een 

nieuwe (regionale) functie heeft het team Noordoost dan vaak ook weer profijt van het feit dat 

“één van hen” op die plek komt. Voorbeelden hiervan zijn DRIO (informatie) of DR (recherche). 

Wij concluderen hieruit dat BT Noordoost blijkbaar een goed opleidingsklimaat heeft. 

In het BT Noordoost zijn inderdaad een paar voor u vertrouwde medewerkers die zo’n stap 

hebben genomen. Uiteraard zijn die posten weer opgevuld of zijn de vacatures opengesteld. Dit 

geldt voor zowel operationeel specialisten (vraag 1) en agenten/medewerkers (vraag 2). 

 

Uit gesprekken gevoerd tussen burgemeester Brouwer en de teamchef herkennen wij niet het 

beeld dat ziekte hier iets mee te maken heeft. Het ziekteverzuim is met 3,9% zelfs aanzienlijk 

lager dan dat van de eenheid (6,1%). Helaas is er wel sprake van een langdurige ziekteperiode 

van iemand op een voor de gemeente belangrijke plek. Wij hopen op zijn spoedige herstel. 

 

Vragen 3 en 4.  

Hoe de sfeer of zelfs “onrust” zou zijn binnen het team vinden wij niet iets voor een gemeente. 

Wij hebben daar ook geen direct zicht op, al heeft de teamchef de burgemeester desgevraagd 

laten weten zich absoluut niet in dit beeld te herkennen. Waar wij naar kijken is wat zij leveren 

voor de gemeente. 

Burgemeester Brouwer is met de politie voortdurend in gesprek over de inzet van hen in het 

kader van veiligheid en bijvoorbeeld bij evenementen. In onze gemeente geldt daarbij juist dat er 

steeds een forse inzet is geweest bij bijvoorbeeld overlastgevende jeugdgroepen. Dat hebben de 

dorpen ook gemerkt en wij hebben daarvoor de complimenten ook ontvangen, onder meer van de 

ondernemers. Voor evenementen (die met de versoepelingen van de coronamaatregelen in 

versneld tempo los willen gaan) wordt maatwerk geleverd. De organisatoren zijn via beveiligers 

(maar dat is landelijk beleid) echter primair zelf verantwoordelijk voor veiligheid en openbare 

orde en dat leg ik ook vast in de vergunningen. Maar de politie staat uiteraard paraat. Wij wijzen 

weer op een voorbeeld als de profronde, maar zo zijn er veel meer. 

 

Wij gaan er vanuit de vragen daarmee te hebben beantwoord. 

 

 

Het college van burgemeester en wethouders van Achtkarspelen, 

 

secretaris, 

 

dhr. mr. M.P. de Jong 

 

burgemeester, 

 

dhr. mr. O.F. Brouwer 

 


